
 

 

 

Korte innledninger fra 

-  to klubber som har fått økt rekruttering, Gyrid Løvli, Asker og Terje Dengerud, Nydalen 

-  en klubb som har lykkes med et juniormiljø, Vidar Benjaminsen, Lillomarka  

 Diskusjon (i plenum eller grupper?) 

-  Hva er utfordringene? 

-  Hvordan møte utfordringene? 

-  Noen som er villige til å inngå forpliktende oppfølging? 

Ingen påmelding og sparsom servering  


